



Pelurus rambut - GK HAIR

YANG TERBAIK YANG TERBAIK



GK
HAIR
PROFESSIONAL

✉ bazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/gk-tibolli



YANG TERBAIK YANG TERBAIK

lancar, disiplin, perbaikan, menekankan. Dengan YANG TERBAIK anda mempunyai keupayaan untuk membuat apa-apa pakaian, pada mana-mana jenis rambut tanpa sebarang sekatan. Anda boleh warna dan licin dalam perkhidmatan yang sama, basuh segera selepas rawatan, semua sentiasa dan hanya dengan produk yang sama. TERBAIK adalah Juvexin berasaskan melicinkan, yang formula tidak memberi kesan kepada rambut kimia. Juvexin adalah campuran peptida dan protein dapat memperbaiki keadaan kesihatan rambut dari dalam, dan untuk melindunginya dari kerosakan masa depan mungkin. Semua ini dalam rawatan kosmetik yang indah dengan hasil yang unik. Juvexin menembusi kulit luar yang memberi rambut nutrien yang diperlukan. Ia juga mewujudkan satu lapisan pelindung yang melindungi daripada sinaran UV, kabut dan lain-lain faktor persekitaran mungkin. Meningkatkan penghidratan dan rambut meninggalkan lembut dan mudah untuk menguruskan, lebih tahan lama dan sukar untuk memecahkan.

- Permohonan Mudah.
- Meninggalkan rambut lebih sihat dan kuat berkat Juvexin.
- Mengurangkan masa pengeringan.
- Tiada lagi plat sehingga 5 bulan.

- Jangan mengubah warna.
- Tiada sekatan untuk rambut, anda boleh membuat syampu selepas rawatan.

kaedah penggunaan: mencuci rambut anda dua kali dengan pH syampu + Clarifying, pra- kering rambut dengan pengering rambut untuk 80%. Bahagikan kepala kepada empat bahagian. YANG TERBAIK digunakan dengan berus pada helaian rambut dengan ketebalan 1/2 cm. Mengurut skala kaunter untuk memastikan bahawa produk menembusi jauh ke dalam rambut. Sikat untuk mengeluarkan apa-apa eccesso. Lasciare menyamar 5-35 minit (5 minit untuk rambut nipis dan terluntur, 35 minit untuk rambut, tebal dan kerinting). Sepenuhnya kering rambut sehingga kering produk. Sel-sel benih pada rambut helai nipis bermula dari tengkuk leher. Bilangan langkah bergantung kepada akar, panjang dan berakhir, dan bergantung kepada jenis rambut. The satuan panas plat yang berbeza-beza dari 180 ° Celsius untuk rambut terutamanya dirawat hingga 200 ° rambut semula jadi, sehingga 220 ° / 230 ° untuk rambut terutamanya tahan dan kerinting. Basuh dengan air suam YANG TERBAIK. Memohon CONDITIONER DEEP dan meninggalkan dalam 10 minit. Mencuci CONDITIONER DEEP dan kering dengan pengering rambut dan tangan sahaja.

kotak : . botol 300 ml dan 1000